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Abstract (en)
[origin: CN111075697A] The invention relates to a peristaltic pump (6) for a household electric appliance (1), comprising a pump body (60) defining
a chamber (68) in which a deformable hose (63) is located, which is intended to contain a liquid to be moved, characterized in that the peristaltic
pump (6) comprises a sealing device (661, 662, 663) designed to contain the liquid inside the chamber (68) in the event of rupture of the deformable
hose (63).

Abstract (fr)
L'invention concerne une pompe péristaltique (6) pour appareil électroménager comprenant un corps de pompe (60) définissant une chambre
(68) dans laquelle se trouve un tuyau déformable (63) destiné à contenir un liquide à déplacer, caractérisée en ce que la pompe péristaltique
(6) comprend un dispositif d'étanchéité (661, 662, 663) conçu pour contenir le liquide à l'intérieur de la chambre (68) en cas de rupture du tuyau
déformable (63).
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